
Z á p i s n i c a 

z XXXIII. zasadnutia Zastupiteľstva  

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 22.11. 2021 

  

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 
  

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice       
a programu rokovania). 

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XXXII. 
zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

       

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra     
   Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január–jún 

2022. 

Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.   ___ 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

a) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "C" parc. č. 222/1 a č. 222/2  k. ú. Rakoľuby      

v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava. 

b) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "E" parc. č. 751/2 k. ú. Hôrka nad Váhom 

  v prospech Západoslovenskej distribučnej, a. s.,  

  Bratislava. 

c) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 1174/3 k. ú. Trenčianske Biskupice    

v prospech Západoslovenskej distribučnej, a. s., 

Bratislava. 

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 1174/3 k. ú. Trenčianske Biskupice    

v prospech Mgr. Miroslava Kočiša a manž. Bc. Luisy Kočiš 

rod. Szabovej. 

e) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 
zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" parc. 

č. 3556/1 k. ú. Veľké Uherce v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a. s., Bratislava. 

f) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 
zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" parc. 

č. 1174/2 k. ú. Trenčianske Biskupice v prospech Západo-

slovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 
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g) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 

zákonného vecného bremena na pozemkoch registra "E" parc. 

č. 11568/16, 11579, 11595, 11596/1, 11596/2, 11597, 

11598, 11599, 11603/2, 11606/4, 11606/5, 11607/2, 11608, 

11610,11611 k. ú. Lubina v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a. s., Bratislava. 

h) Návrh na schválenie prebytočnosti a nájmu časti nehnu-
teľného majetku - pozemku parcela registra "C" KN č. 

756/1 a parcela registra "C" KN č. 857/8 v k. ú. 

Hanzlíková, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

i) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho 
samosprávneho kraja č. 638/2021 zo dňa 22.03.2021 – 

Zámenná zmluva č. 2021/0312 uzatvorená medzi TSK a Mestom 

Bánovce nad Bebravou. 

j) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 
majetku - pozemok registra "C", parc. č. 342/6, v k. ú. 

Adamovské Kochanovce, z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 

k) Návrh na schválenie prebytočnosti a prevodu nehnuteľného 
majetku - spoluvlastníckeho podielu k pozemku v obci 

Modrová. 

l) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku - pozemok v obci Zubák a súťažných 

podmienok obchodnej verejnej súťaže. 

m) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  
stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/579 Hradište - 

Partizánske" do správy správcu - Správy ciest TSK. 
 

6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok - SOŠ 
strojníckej v Bánovciach n. Bebravou voči VAB a.s. v 

konkurze, CSS Bôrik voči Márii Šedíkovej a CSS - Juh voči 

Jane Fabovej. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

7. Návrh na poskytnutie finančného príspevku obciam Trenčian-
skeho samosprávneho kraja, postihnutých povodňami v roku 2021.  

        Predkladá: Ing. Marek Briestenský – poverený riadením Úradu  

                                    TSK a vedúci Kancelárie predsedu 
 

8. Návrh na schválenie predĺženia platnosti dokumentu „Koncep-
cia rozvoja sociálnych služieb Trenčianskeho samosprávneho 

kraja na roky 2015 - 2020" a jeho aktualizácie „Koncepcia 

rozvoja sociálnych služieb Trenčianskeho samosprávneho kraja 

na roky 2015-2020 - aktualizácia 2018" do dátumu schválenia 

dokumentu „Koncepcia rozvoja sociálnych služieb Trenčian-

skeho samosprávneho kraja do roku 2030“. 

    Predkladá: PhDr. Elena Štefíková,MPH–vedúca Odb.zdravot. a SP  

 

9. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-

skeho samosprávneho kraja č. 38/2021 o podmienkach poskyto-

vania finančného príspevku na vykonávanie opatrení sociálno-

právnej ochrany detí a sociálnej kurately podľa zákona NR SR 

č. 305/2005 Z. z. o sociálnoprávnej ochrane detí a o sociál-
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nej kuratele a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov. 

    Predkladá: PhDr. Elena Štefíková,MPH–vedúca Odb.zdravot. a SP 

 

 

10. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian- 
   keho samosprávneho kraja číslo 39/2021 o poskytovaní grantov 

na podporu environmentálnych projektov na území Trenčian-

skeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg.rozvoja 
 

11.  

a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 
2022 – 2024. 

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu 
Trenčianskeho samosprávneho kraja na rok 2022 – 2024. 

   Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

12. Návrh Plánu súvislých opráv ciest II. a III. triedy TSK 
dodávateľským spôsobom na rok 2022. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

13. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR na Úrade TSK - 
rekonštrukcie, opravy a údržba mostných objektov na cestách 

II. a III. triedy. 

        Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy  

     

14. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďova-
teľskej pôsobnosti TSK.         

Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult. 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  

   pri Strednej odbornej škole obchodu a služieb, Piešťanská 

   2262/80, Nové Mesto nad Váhom, so sídlom Piešťanská  

   2262/80, 915 01 Nové Mesto nad Váhom. 

b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  

   pri Strednej priemyselnej škole stavebnej Emila Belluša,  

       Staničná 4, Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 

       Trenčín. 

 

15. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samosprávneho kraja   
za rok 2021. 

Predkladá: Ing. Richard Takáč-predseda Komisie pre udeľovanie Ceny TSK 
 

16. Návrh na poskytnutie finančného príspevku Mestu Trenčín  
        v súvislosti s kandidatúrou na Európske hlavné mesto kultúry  

        2026. 

        Predkladá: PhDr. Eva Frývaldská-výk.riad.KOCR Trenčín región                            

 

17. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych          

a investičných fondov.         

Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg.rozvoja 
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a) Návrh na schválenie spolufinancovania projektu s názvom 

„Podpora partnerstva a dialógu v oblasti participatívnej 

tvorby verejných politík II".  

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké Uherce - Skýcov -    

1. etapa. 

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké Uherce - Skýcov -    

4. etapa. 

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/516 Trenčianska Teplá - 

Dežerice, 4. ETAPA. 

e) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/516 Trenčianska Teplá - 

Dežerice, 6. ETAPA. 

f) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/517 Považská Bystrica (most 

Orlové) - Domaniža - ETAPA č. 3 a 4. 

g) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, III. etapa. 

h) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, IV. etapa. 

i) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 - 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, V. etapa. 

j) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, VI. etapa. 

k) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020        

s názvom „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v TSK" - 

časť 5: úsek Ladce - Púchov. 

l) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020        

s názvom "Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v TSK" - 

časť 3: úsek Trenčín – Dubnica nad Váhom, priemyselný 

park. 

m) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 – 2020        

s názvom „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry na hornej 

Nitre“: úsek Partizánske – Zemianske Kostoľany. 
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n) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom 

„Moderné odborné vzdelávanie v gumárenskom priemysle SŠ 

Púchov" (Spojená škola, I. Krasku 491, 020 32 Púchov). 

o) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom 

„Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ Považská 

Bystrica" (Stredná odborná škola, Ul. slovenských 

partizánov 1129/49, 017 01 Považská Bystrica).  

p) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom 

„Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ strojníckej 

Bánovce nad Bebravou" (Stredná odborná škola strojnícka, 

Partizánska cesta 76, 957 01 Bánovce nad Bebravou). 

q) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Uchovávanie a šírenie 

živého dedičstva prostredníctvom digitálnych technológií" 

(Centrum tradičnej kultúry v Myjave). 

r) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Modernizácia Galérie 

Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne". 

s) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom "Implementácia inova-

tívnych a bezpečnostných prvkov v procese prezentácie 

muzeálií" (Hornonitrianske múzeum v Prievidzi). 

t) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Rekonštrukcia poly-

funkčnej sály a priľahlých priestorov RKC v Prievidzi". 

u) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Multimediálna miest-

nosť na Trenčianskom hrade". 

v) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom "Modernizácia Verejnej 

knižnice Michala Rešetku v Trenčíne".                
 

18. Návrh na vyradenie majetku evidovaného na účte 042 - 
obstaranie dlhodobého majetku evidovaného v správe OvZP TSK 

Správa ciest TSK ako zmarené investície a následne vyradenie 

z účtov evidencie. 

Predkladá: Ing. Beáta Tichá–pover.riad.Odb.investícií,ŽP a VP 
 

19. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho 
samosprávneho kraja na I. polrok 2022. 

Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 
                                                

20. Diskusia – Rôzne. 
21. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
22. Záver. 
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R o k o v a n i e: 

 

     Na úvod dnešného rokovania predseda Trenčianskeho samospráv-

neho kraja Ing. Baška privítal všetkých prítomných a zároveň 

požiadal, aby sme si uctili minútou ticha pamiatku zomrelej pani 

riaditeľky Krajského centra voľného času v Trenčíne – PaedDr. 

Renáty Bielikovej, ktorá nás opustila 1.10.2021 vo veku 58 rokov, 

po dlhej a ťažkej nemoci, a tak vyjadrili sústrasť rodine a tiež 

poďakovali za jej prácu, ktorú vykonala pre rozvoj mládeže       

v našom kraji.  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice  
    a programu rokovania).         

    Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

p. predseda: - vzhľadom na súčasnú epidemiologickú situáciu môže 

byť dnešné rokovanie aj za účasti médií v rokovacej sále. Zároveň 

požiadal všetkých prítomných o dodržanie aktuálnych opatrení        

a prekrytie horných dýchacích ciest respirátorom. O prerokovaných 

bodoch budeme po rokovaní informovať na tlačovom brífingu.  

Aj dnešné rokovanie môže verejnosť sledovať online na webovom 

sídle TSK, aj na portáli youtube.com, záznamy z rokovaní sú 

zverejnené v sekcii Úradná tabuľa/Zasadnutia zastupiteľstva.  

     Dnešné rokovanie sa už tradične koná za účasti tlmočníkov  

do posunkovej reči, ktorých taktiež privítal na rokovaní, čím  

chceme sprístupiť priebeh nášho rokovania aj pre občanov        

so zdravotným postihnutím. 

 

     Oznámil overenie zápisnice z predošlého XXXII. zasadnutia  

Zastupiteľstva TSK zo dňa 27.9.2021, ktorá bola zverejnená        

na webovej stránke TSK. 

Skonštatoval, že zo 47 poslancov Zastupiteľstva TSK bolo v úvode 

rokovania prítomných 33 poslancov, svoju neúčasť vopred 

ospravedlnili: pp. Porubcová, Smatana, Halinárová, Marušinec, 

Hemza, Fraňo, Cíbik, Škultéty, Habánik, Hajšová, Halabrín, Vaňo,  

neskorší príchod oznámila p. Máčeková a p. Panáček.  

 

     O programe rokovania bol celý aktív zastupiteľstva, ako aj 

verejnosť a médiá vopred informované písomne – elektronicky 

zaslanou pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli TSK, 

aj prostredníctvom internetovej stránky TSK.  

Pre poslancov boli sprístupnené rokovacie materiály v intraneto-

vej knižnici TSK, aj na webovej stránke TSK.  

      

     Písaním zápisnice poveril Mgr. Annu Hájkovú, referentku 

Kancelárie predsedu TSK.  

     Pre prípad nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia boli        

za skrutátorov určení Mgr. Lenka Kukučková a Mgr. Ľubomír Bobák.  

    

    Za overovateľov zápisnice z dnešného XXXIII. zasadnutia 

Zastupiteľstva TSK boli navrhnutí:  
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I.  overovateľ: MUDr. Ladislav PROCHÁZKA  

        II.  overovateľ: Bc. Eduard FILO. 

 

Pred prvým hlasovaním bolo prezentovaných 33 poslancov, čím je 

zasadnutie uznášania sa schopné.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 1: 31-ZA, 2-SA ZDRŽALI 

HLASOVANIA Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 

prerokovalo a  s ch v á l i l o  overovateľov zápisnice z dneš-

ného rokovania podľa predloženého návrhu.  

                         (viď uznesenie č. 742/2021/A) 

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 2: 33-ZA, Zastupiteľstvo 

TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a  s ch v á – 

l i l o  predložený program rokovania podľa pozvánky, bez úprav.  

K uvedeným výsledkom hlasovaní bolo prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 742/2021 

         (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).  

 

 

p. predseda: - v ďalšej časti dnešného predvianočného rokovania 

uviedol hudobné duo Fascination band – Mgr. Veroniku Staňkovú 

(husle) a p. Jozefa Brindzáka (klavír)-umeleckého vedúceho, 

ktorých sme mohli vidieť na rôznych podujatiach. V ich podaní 

zazneli na mnohých pódiách svetové swingové melódie, nezabudnu-

teľné slovenské a české šlágre, ale aj popové a rockové hity 

60., 70. a 80. rokov v nápaditých jazzových aranžmánoch. 

Slovenské a cigánske čardáše, či operetné melódie v podaní 

cimbalovej hudby. 

 

p. predseda: - na záver poďakoval hudobným hosťom za vystúpenie, 

so želaním mnohých úspešných vystúpení v novom roku 2022.  

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XXXII. 
zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Zigo: - na septembrovom zasadnutí bolo prijatých 31 

uznesení, jedno uznesenie uložilo povinnosť OvZP (vykonať 

audit účtovnej závierky k 31.12.2021 a do 30.6.2022 zve-

rejniť závierku s auditorskou správou v Knižnici poslancov) 

a dve uznesenia boli formou poverenia pre predsedu TSK. 

Ďalšie ukladacie uznesenie k vyhodnoteniu ozdravných plánov 

trvá, poverenie pre p. predsedu k podpisu dokumentov pre 

Kreatívny inštitút Trenčín, n.o. sa plní. 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 3: 33-ZA, Zastupi-

teľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22. novembra 2021 

prerokovalo a  v z a l o   na  v e d o m i e  Správu z kon-
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troly plnenia uznesení prijatých na XXXII. zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK, v prijatom  

 

      U z n e s e n í  číslo 743/2021 

         (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

 

3. Slovo pre verejnosť.          

 

p. predseda: - v zmysle Rokovacieho poriadku Zastupiteľ-

stva TSK je potrebné vopred a písomne oznámiť záujem 

o vystúpenie na rokovaní.  

V stanovenej lehote 72 hodín pred rokovaním zastupiteľstva 

neboli na TSK doručené žiadne požiadavky o vystúpenie        

na dnešnom zasadnutí. 

 

 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra     
Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január–jún 

2022.             

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou tejto zápisnice.  

Ing. Zigo: - vzhľadom na vývoj situácie bol pri príprave 

plánu uplatnený princíp opatrnosti, na útvare bol doplnený 

počet zamestnancov, spolupracujeme s Oddelením vnútornej 

kontroly TSK. Kontrolná činnosť je zameraná hlavne na OvZP. 

Podľa nového prístupu sa vykonávajú kontroly hospodárenia 

spolu s kontrolou plnenia opatrení. Materiál bol prerokovaný 

na komisiách aj v Rade predsedov komisií, bez pripomienok.  

     

         Na základe výsledku hlasovania č. 4: 32-ZA, Zastupiteľ- 

    stvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22. novembra 2021 preroko- 

    valo a  s ch v á l i l o  Plán kontrolnej činnosti Útvaru 

    hlavného kontrolóra TSK na obdobie január – jún 2022, v pri- 

    jatom   

 

      U z n e s e n í  číslo 744/2021 

         (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     
 

                                  

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.    _____ 

 Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "C" parc. č. 222/1 a č. 222/2  k. ú. Rakoľuby      

v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Baláž: - ide o zriadenie vecného bremena na pozemkoch 

v obci Kočovce, v prospech Západoslovenskej distribučnej, 
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a.s. Bratislava, za jednorazovú náhradu, ktorú uhradí 

investor.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 5: 30-ZA, 1-NEHLA- 

       SOVAL, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného  

       bremena podľa predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 745/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 5.  

 b) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    

    registra "E" parc. č. 751/2 k. ú. Hôrka nad Váhom 

  v prospech Západoslovenskej distribučnej, a. s.,  

  Bratislava.           

 

   Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - ide o zriadenie vecného bremena na pozem-

koch v obci Hôrka nad Váhom, v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s. Bratislava, za jednorazovú náhradu. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 6: 29-ZA, 2-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného  

       bremena podľa predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 746/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

 5.    

    c) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    

       registra "C" parc. č. 1174/3 k. ú. Trenčianske Biskupice      

       v prospech Západoslovenskej distribučnej, a. s.,  

       Bratislava.           

 

  Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

  Mgr. Baláž: - ide o zriadenie vecného bremena na pozem- 

  koch v k.ú. Trenčianske Biskupice, v obci Trenčín, v pros-  

  pech Západoslovenskej distribučnej, a.s. Bratislava,  

  za jednorazovú náhradu. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 7: 29-ZA, 2-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného  

       bremena podľa predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 747/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     
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 5. 

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 1174/3 k. ú. Trenčianske Biskupice    

v prospech Mgr. Miroslava Kočiša a manž. Bc. Luisy Kočiš 

rod. Szabovej.          

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

  Mgr. Baláž: - ide o zriadenie vecného bremena pre zabez-   

  pečenie prístupu na pozemok žiadateľov, v k.ú. Trenčian- 

  ske Biskupice, v obci Trenčín, v prospech Mgr. Miroslava  

  Kočiša a Bc. Luisy Kočiš rod. Szabovej, Trenčín, za jedno- 

  razovú náhradu. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 8: 29-ZA, 2-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného  

       bremena podľa predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 748/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

        

 5. 

e) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 

zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" parc.   

č. 3556/1 k. ú. Veľké Uherce v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a. s., Bratislava.       

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

  Mgr. Baláž: - ide o zriadenie zákonného vecného bremena 

  na pozemok v k.ú. Veľké Uherce, v prospech vlastníka  

  elektroenergetického zariadenia - Západoslovenskej distri- 

  bučnej, a. s., Bratislava, za jednorazovú náhradu. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 9: 29-ZA, 2-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  jednorazovú náhradu  

       za zriadenie zákonného vecného bremena podľa predloženého 

       návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 749/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

 5. 

f) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 
zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" parc.  

č. 1174/2 k. ú. Trenčianske Biskupice v prospech Západo-

slovenskej distribučnej, a. s., Bratislava.    

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - ide o zriadenie zákonného vecného bremena 

na pozemok v k.ú. Trenčianske Biskupice, v prospech spol.  
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Západoslovenská distribučná, a. s., Bratislava, za jedno- 

razovú náhradu. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 10: 28-ZA, 3-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

       2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  jednorazovú náhradu  

       za zriadenie zákonného vecného bremena podľa predloženého 

       návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 750/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

 5. 

g) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 
zákonného vecného bremena na pozemkoch registra "E" parc. 

č. 11568/16, 11579, 11595, 11596/1, 11596/2, 11597, 11598, 

11599, 11603/2, 11606/4, 11606/5, 11607/2, 11608, 11610, 

11611 k. ú. Lubina v prospech Západoslovenskej distribuč-

nej, a. s., Bratislava.        

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - ide o zriadenie zákonného vecného bremena 

  na pozemok v k.ú. Lubina, v prospech vlastníka elektro- 

  energetického zariadenia - Západoslovenskej distribučnej,  

  a. s., Bratislava, za jednorazovú náhradu. 

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 11: 26-ZA, 5-NE- 

       HLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 

       22.11. 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  jednorazovú 

       náhradu za zriadenie zákonného vecného bremena podľa 

       predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 751/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

5. 

h) Návrh na schválenie prebytočnosti a nájmu časti nehnu-
teľného majetku - pozemku parcela registra "C" KN č. 756/1 

a parcela registra "C" KN č. 857/8 v k. ú. Hanzlíková,     

z dôvodu hodného osobitného zreteľa.      

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - na predlošlom zasadnutí Z TSK schválilo 

zámer prebytočnosti a nájmu majetku pre žiadateľa KONI 

INVEST s.r.o., Trenčín, ktorý v rámci “Rekonštrukcie 

križovatky ulíc Hanzlíkovská a Hlavná” zhodnotí majetok 

TSK. 

Navrhujeme zámer žiadateľovi schváliť max. na 1 rok od ú-

činnosti zmluvy a následne dôjde k vysporiadaniu vzťahov 

podľa nájomnej zmluvy, t.j. odovzdaniu zhodnoteného ma-
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jetku do vlastníctva TSK. Dôvod hodný odobitného zreteľa 

spočíva v zhodnotení majetku TSK rekonštrukciou ulíc.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 12: 32-ZA, 1-NEHLA- 

      SOVAL, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

      2021 prerokovalo a  r o z h o d l o  o dočasnej prebytoč- 

      nosti nehnuteľného majetku (pozemkov) TSK, v správe Správy  

     ciest TSK,  s ch v á l i l o  nájom uvedeného nehnuteľného  

      majetku TSK, v správe Správy ciest TSK, v prospech  

     nájomcu, ako prípad hodný osobitného zreteľa, podľa pred- 

      loženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 752/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

5.  

i) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja č. 638/2021 zo dňa 22.03.2021 – 

Zámenná zmluva č. 2021/0312 uzatvorená medzi TSK a Mestom 

Bánovce nad Bebravou.         

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

      Mgr. Baláž: - na marcovom zastupiteľstve bola schválená  

      zámenná zmluva s mestom Bánovce nad Bebravou, na žiadosť  

      mesta sa navrhuje úprava uznesenia tak, že povinnosť 

      mesta investovať uvedenú sumu zostáva s tým, že ak mesto  

      v lehote sumu nepreinvestuje, má TSK nárok na zmluvnú  

      pokutu vo výške rozdielu medzi uvedenou sumou a výškou  

      skutočnej investície, a po neuhradení zmluvnej pokuty má  

      TSK právo odstúpiť od zmluvy. 30 tis. eur už mesto Bánovce  

      TSK uhradilo.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 13: 31-ZA, 1-SA 

ZDRŽAL HLASOVANIA, 1-NEHLASOVAL, Zastupiteľstvo TSK  

na svojom zasadnutí dňa 22.11. 2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  zmenu uznesenia Zastupiteľstva TSK 

číslo 638/2021 zo dňa 22.03.2021, podľa predloženého 

návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 753/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice).     

 

5. 

j) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

majetku - pozemok registra "C", parc. č. 342/6, v k. ú. 

Adamovské Kochanovce, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

   Mgr. Baláž: - zámer prevodu bol už Z TSK schválený, ide 

o druhé kolo. Po zameraní pozemku sa zistil rozdiel vo vý-

mere, o odkúpenie požiadali vlastníci susedného pozemku. 
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TSK a DSS Ad. Kochanovce súhlasili s predajom, po vypra-

covaní znaleckého posudku bola určená hodnota pozemku.  

   Osobitný zreteľ spočíva v záujme TSK na lepšom využití 

pozemku a majetkoprávnom vysporiadani vzťahu k pozemku    

po jeho zameraní.  

   p. predseda: - otvoril spoločnú diskusiu k bodom h), i) 

a j). 
 

           Na základe výsledku hlasovania č. 14: 32-ZA, 1-NE-   

      HLASOVAL, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa  

      22.11. 2021 prerokovalo a  r o z h o d l o  o trvalej  

      prebytočnosti nehnuteľného majetku (pozemku) TSK v správe  

      DSS – Adamovské Kochanovce,  u r č i l o  prevod uvedeného  

      prebytočného nehnuteľného majetku TSK v správe DSS – 

      Adamovské Kochanovce, v prospech Pavla Capáka a manž.  

    Oľgy Capákovej, do bezpodielového spoluvlastníctva manže- 

      lov, za kúpnu cenu, ako prípad hodný osobitného zrete- 

      ľa, a zároveň  s ch v á l i l o  prevod uvedeného trvale  

     prebytočného nehnuteľného majetku TSK, v správe DSS - 

      Adamovské Kochanovce, v prospech Pavla Capáka a manž.  

    Oľgy Capákovej, do bezpodielového spoluvlastníctva manže- 

      lov, za kúpnu cenu, ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

      podľa predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 754/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

                            tejto zápisnice).     

 

5. 

k) Návrh na schválenie prebytočnosti a prevodu nehnuteľného 
majetku - spoluvlastníckeho podielu k pozemku v obci 

Modrová.            

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - TSK je spoluvlastníkom nevyužívanej časti 

pozemku v obci Modrová, spoluvlastník požiadal o vyporia-

danie spoluvlastníctva odkúpením časti pozemku, navrhujeme 

schváliť prevod spoluvlastníčke, na základe zákonného 

predkupného práva. Nakoľko nejde o osobitný zreteľ, ne- 

treba schvaľovať dvojkolovo.  

      

           Na základe výsledku hlasovania č. 15: 27-ZA, 6-NEHLA-   

      SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

      2021 prerokovalo a  r o z h o d l o  o prebytočnosti ne- 

      hnuteľného majetku - spoluvlastníckeho podielu pozemku TSK 

      v okrese Nové Mesto nad Váhom, v obci Modrová, a zároveň   

      u r č i l o  prevod uvedeného prebytočného nehnuteľného  

  majetku v prospech podielovej spoluvlastníčky pozemku  

     Márie Svitkovej, do výlučného vlastníctva, za kúpnu cenu 

      podľa predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 755/2021 
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          (obsah uznesenia viď príloha  

                            tejto zápisnice).     

 

5. 

l) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku - pozemok v obci Zubák a súťažných 

podmienok obchodnej verejnej súťaže.      

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - ide o pozemok TSK v obci Zubák, vlastník 

susedných pozemkov požiadal o odpredaj. SC TSK súhlasila    

s odpredajom, bol vyhotovený znalecký posudok. Navrhuje sa 

rozhodnúť o trvalej prebytočnosti a odpredaji formou OVS,  

a schváliť podmienky OVS s tým, že minimálna suma bude 

výške 20,- eur/m
2
.  

p. predseda: - znalecký posudok sa Rade predsedov zdal 

nízky a pre OVS sme dohodli uvedenú minimálnu cenu za m
2
. 

 

           Na základe výsledku hlasovania č. 16: 25-ZA, 1-SA  

      ZDRžAL, 7-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasad- 

      nutí dňa 22.11. 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

      trvalú prebytočnosť nehnuteľného majetku (pozemku) TSK 

      v okrese Púchov, v obci Zubák, - spôsob odpredaja uvede- 

      ného nehnuteľného majetku formou obchodnej verejnej súťaže  

  (OVS) a Súťažné podmienky OVS, podľa predloženého návrhu,  

      k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 756/2021 

          (obsah uznesenia viď príloha  

                            tejto zápisnice).     

 

5. 

m) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  

stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/579 Hradište - 

Partizánske" do správy správcu - Správy ciest TSK.   

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - ide o zverenie cesty po rekonštrukcii      

do správy správcu – SC TSK, čakali na súhlas MIRRI, sekcie 

IROP. Nakoľko hodnota zverovaného majetku je nad 700 tis. 

eur, o zverení musí rozhodnúť zastupiteľstvo.  

 

           Na základe výsledku hlasovania č. 17: 26-ZA, 7-NEHLA- 

      SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

      2021 prerokovalo a  r o z h o d l o  o zverení uvedeného  

      nehnuteľného majetku TSK - stavby: „Rekonštrukcia cesty č.  

      II/579 Hradište – Partizánske“, do správy Správe ciest  

     TSK, Trenčín, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 757/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

 tejto zápisnice).     
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6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok - SOŠ 

strojníckej v Bánovciach n. Bebravou voči VAB a.s. v konkurze, 

CSS Bôrik voči Márii Šedíkovej a CSS - Juh voči Jane Fabovej. 

Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

    Mgr. Baláž: - skomentoval predložený materiál, ide o 3 nevy- 

    možiteľné pohľadávky v celkovej hodnote 11 248,36 eur. 

    p. predseda: - požiadal hlasovať o každej pohľadávke osobitne 

    a v zápisnici uviesť každý výsledok hlasovania zvlášť.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 18: 27-ZA, 6-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11. 2021  

   prerokovalo a  s ch v á l i l o  odpísanie nevymožiteľnej  

    pohľadávky:  

1.  SOŠ strojníckej, Bánovce nad Bebravou, vo výške 4 071,46  
   eur voči spoločnosti VAB, a.s. v konkurze, Bánovce nad  

   Bebravou,  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 19: 26-ZA, 7-NEHLASO- 

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11. 2021  

prerokovalo a  s ch v á l i l o  odpísanie nevymožiteľnej  

pohľadávky:  

2. CSS – Bôrik, Nitrianske Pravno: 

   vo výške 3 626,58 eur voči zomrelej Márii Šedíkovej,  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 20: 27-ZA, 5-NEHLASO- 

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11. 2021  

prerokovalo a  s ch v á l i l o  odpísanie nevymožiteľnej  

pohľadávky:  

3. CSS – Juh, Trenčín:  

   vo výške 3 550,32 eur voči zomrelej Jane Fabovej.  

    K uvedeným výsledkom hlasovania bolo prijaté  

 

     U z n e s e n i e  číslo 758/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

 tejto zápisnice).     

 

 

7. Návrh na poskytnutie finančného príspevku obciam Trenčian-
skeho samosprávneho kraja, postihnutých povodňami v roku 

2021.             

Predkladal: Ing. Marek Briestenský – poverený riadením Úradu  

                                    TSK a vedúci Kancelárie predsedu 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

    p. predseda: - ide o 10 obcí, po prvý krát pristupujeme  

    k odškodneniu, s podmienkou vyhlásenia mimoriadnej situácie. 

    Ing. Briestenský: - v mesiaci máj - august boli viaceré obce  

    TSK postihnuté povodňami v dôsledku dažďov, a boli nútené  

    vyhlásiť mimoriadnu situáciu a prijať opatrenia, čo ich  

    stálo nemalé prostriedky. TSK vyzval všetky obce a mestá  

    kraja na doručenie podkladov o výške škôd, pričom 10 zo 16  
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    obcí splnilo dané podmienky. Návrh pomoci a kľúč pre výšku 

    odškodnenia sú uvedené v materiáli. Finančné prostriedky  

    boli poskytnuté v celkovej hodnote 30 tis. eur nasledovne,  

    pre: 

Obec Mníchova Lehota  4 000 eur 

Obec Dvorec           2 000 eur 

Obec Šípkov             400 eur 

Obec Uhrovec          5 400 eur 

Obec Košeca             400 eur  

Obec Ješkova Ves      1 000 eur  

Obec Klátova Nová Ves 5 400 eur  

Obec Domaniža         4 000 eur 

Obec Veľká Čausa      2 000 eur 

Obec Valaská Belá     5 400 eur. 

p. predseda: – výška odškodnenia vychádzala z výšky spôso-

benej škody.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 21: 25-ZA, 1-SA ZDRžAL 

    HLASOVANIA, 7-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom  

    zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a v zmysle predloženého  

    návrhu  s ch v á l i l o  poskytnutie finančnej pomoci  

    pre obce postihnuté povodňami v priebehu roka 2021 na likvi- 

    dáciu následkov živelnej pohromy na ich území a na výdavky 

    vynaložené na povodňové záchranné práce, a zároveň  p o – 

    v e r i l o  predsedu TSK - zabezpečiť finančné krytie  

    na poskytnutie finančnej pomoci v rámci jeho kompetencií  

    v súlade s uznesením zastupiteľstva č. 43/2018 zo dňa 

    29.01. 2018. K uvedenému bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 759/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

 tejto zápisnice).     

 

p. predseda: – požiadal finančný odbor a p. Držkovú, aby čo 

najskôr pripravili zmluvy.   

 

 

8. Návrh na schválenie predĺženia platnosti dokumentu „Koncep-
cia rozvoja sociálnych služieb Trenčianskeho samosprávneho 

kraja na roky 2015 - 2020" a jeho aktualizácie „Koncepcia 

rozvoja sociálnych služieb Trenčianskeho samosprávneho kraja 

na roky 2015-2020 - aktualizácia 2018" do dátumu schválenia 

dokumentu „Koncepcia rozvoja sociálnych služieb Trenčian-

skeho samosprávneho kraja do roku 2030“.      

    Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci    

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    p. predseda: - v zastúpení za p. Štefíkovú, ktorá zostala 

    v karanténe, materiál predloží spracovateľ p. Nekorancová.  

    PhDr. Nekorancová: - vysvetlila dôvody spracovania materiálu,      

    kvôli predĺženiu platnosti dokumentu „Koncepcia rozvoja  

    sociálnych služieb TSK na roky 2015 - 2020" a jeho aktuali- 

    zácie, ktoré boli spracované v nadväznosti na Národné prio- 
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    rity rozvoja sociálnych služieb na roky 2015-2020. VUC je  

    povinný predložiť návrh Koncepcie rozvoja sociálnych služieb  

    do 12 mesiacov od zverejnenia Národných priorít. Národné  

    priority na roky 2021-2030 boli zverejnené v marci 2021,  

    preto je potrebné, aby Z TSK schválilo predĺženie platnosti  

    aktuálnej Koncepcie rozvoja soc. služieb - do dátumu schvá-  

    lenia dokumentu „Koncepcia rozvoja sociálnych služieb TSK  

    do roku 2030“. 

     

         Na základe výsledku hlasovania č. 22: 26-ZA, 7-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021  

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  predĺženie platnosti doku- 

    mentu „Koncepcia rozvoja sociálnych služieb TSK na roky 2015  

    – 2020“ a jeho aktualizácie, do schválenia nového dokumentu 

    „Koncepcia rozvoja sociálnych služieb TSK do roku 2030“. 

    K uvedenému bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 760/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

 tejto zápisnice).     

 

    p. predseda: – nová koncepcia sa plánuje schváliť na marco- 

    vom zasadnutí Z TSK.  

 

 

9. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 38/2021 o podmienkach poskyto-

vania finančného príspevku na vykonávanie opatrení sociálno-

právnej ochrany detí a sociálnej kurately podľa zákona NR SR 

č. 305/2005 Z. z. o sociálnoprávnej ochrane detí a o sociál-

nej kuratele a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov.         

    Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci    

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    PhDr. Nekorancová: - predložený návrh ruší VZN TSK č. 

    11/2005, ktorý vyplynul z praxe a postupnej zmeny legisla- 

    tívy. Súčasné VZN rieši významne poskytovanie financií  

    zariadeniam, ktoré prešli pod financovanie štátu. VZN defi-  

    nuje pre subjekty účel poskytnutia prostriedkov, podmienky 

    použitia a vyúčtovanie. Výška príspevku zostáva nezmenená,  

    VZN nadobúda účinnosť 1.1.2022. Materiál bol prerokovaný  

    v komisiách a v lehote zverejnený, bez pripomienok. 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 23: 29-ZA, 6-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021  

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  VZN TSK č. 38/2021 o pod- 

    mienkach poskytovania finančného príspevku na vykonávanie  

    opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately  

    podľa zákona NR SR č. 305/2005 Z. z. o sociálnoprávnej 

    ochrane detí a o sociálnej kuratele a o zmene a doplnení  

    niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, podľa  

    predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 
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     U z n e s e n i e  číslo 761/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice).     

     

10. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian- 
   keho samosprávneho kraja číslo 39/2021 o poskytovaní grantov 

na podporu environmentálnych projektov na území Trenčian-

skeho samosprávneho kraja.        

    Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg.rozvoja 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   Ing. Lamačková: – predložený návrh VZN nahrádza VZN TSK č.  

   27/2016 a upravuje podmienky predloženia žiadosti a poskyt- 

   nutia príspevku. Hlavnou zmenou je podávanie žiadostí  

   elektronicky a skrátenie 4 hodnotiacich kôl na 3.  

   p. predseda: – požiadal o hlasovanie po predložení ďalšieho  

   bodu k rozpočtu.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 27: 31-ZA, 4-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021  

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  VZN TSK číslo 39/2021 o po- 

    skytovaní grantov na podporu environmentálnych projektov 

    na území TSK, k čomu bolo prijaté 

 

     U z n e s e n i e  číslo 762/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice).     

 

11.  
a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

2022 – 2024.           

Predkladala: Ing. Renáta Ozimová -vedúca Odboru finančného 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Ozimová: - návrh rozpočtu je zostavený ako vyrovnaný,  

bežný rozpočet na rok 2022 tvorí prebytok vo výške 14,8 

mil. eur, ktorý spolu s prebytkom finančných operácií vy-

krýva schodok kapitálového rozpočtu v objeme 17,9 mil. 

eur. Súčasťou návrhu rozpočtu je aj programový rozpočet.  

Návrh bol prerokovaný vo všetkých komisiách a v súlade    

s platnými predpismi vopred zverejnený, bez pripomienok.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 24: 34-ZA, 1-SA  

ZDRžAL HLASOVANIA, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí  

dňa 22.11.2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  Rozpočet 

TSK na roky 2022 – 2024, v prijatom   

 

     U z n e s e n í  číslo 763/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

          tejto zápisnice).  
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     p. predseda: - poďakoval poslancom za schválenie rozpočtu 

     aj za spoluprácu.  

 

11.    

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu 
Trenčianskeho samosprávneho kraja na rok 2022 – 2024.____ 

   Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

   Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   Ing. Zigo: - rozpočet je členený na bežné a kapitálové 

výdavky, je zostavený ako vyrovnaný a v zmysle zákona    

spracovaný aj v programovej štruktúre, so zapracovaním 

požiadaviek po kontrole NKU. Predložený návrh spĺňa 

podmienky zákona o rozpočtovej zodpovednosti, s dodržaním 

zákonnej lehoty na jeho zverejnenie. Skonštatoval súlad 

rozpočtu so všeobecne záväznými právnymi predpismi 

a odporučil jeho schválenie.  

p. predseda: - odporúčania NKU po kontrole sme zapraco-

vali do rozpočtu, taktiež boli prehodnotené merateľné 

ukazovatele programového rozpočtu a upravený bod Admini-

stratíva.   

Mgr. Ďureje, PhD.: - spýtal sa, akú čiastku máme v Rezer-

vnom fonde.  

Ing. Ozimová: – asi 600 tis. eur. Zapojenie rezervných 

a peňažných fondov prebieha po zastupiteľstve v máji, 

následne sa použije na investičné akcie.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - v návrhu nie je finálna suma Rezer-

vného fondu, bude k tomu diskutovať pri prvej zmene 

rozpočtu. Pred rokom sme schvaľovali sumu 50 tis. eur pre 

začínajúcich lekárov, požiadal do budúcna o navýšenie 

sumy, ak je to možné. Na Finančnej komisii požiadavka 

neobstála, nakoľko nie je zatiaľ čerpanie, možno až po 

jej zvýšení bude záujem.  

Ing. Ozimová: - k sume 50 tis. zatiaľ nie sú stanovené 

pravidlá pre poskytovanie pomoci lekárom. Zo zákona 

tvoríme 10% Rezervný fond a ostatné idú do Peňažných 

fondov, v máji ich zapájame do investičných akcií, aby 

sme mohli pokračovať v investičných akciách. Sú to jediné 

zdroje z prebytku bežného rozpočtu na financovanie inves-

tičných aktivít.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 25: 32-ZA, 3-NE- 

HLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22. 

novembra 2021 prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e 

Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu TSK   

na roky 2022 – 2024, v prijatom   

 

     U z n e s e n í  číslo 764/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

          tejto zápisnice).  
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12. Návrh Plánu súvislých opráv ciest II. a III. triedy TSK 

dodávateľským spôsobom na rok 2022.      _ 

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

 Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Mgr. Hladký: - súčasťou návrhu rozpočtu je aj Plán súvislých  

    opráv ciest v celkovej výške 7,5 mil. eur, v dĺžke 59,3 km  

    v 51 úsekoch, realizovaných dodávateľským spôsobom. Realizá- 

    cia je plánovaná v druhej polovici roka, podľa výsledku VO.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 26: 31-ZA, 4-NEHLA-        

    SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

    2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  Plán súvislých opráv  

    ciest II. a III. triedy TSK dodávateľským spôsobom na rok  

    2022, v prijatom   

 

     U z n e s e n í  číslo 765/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

          tejto zápisnice).  

 

p. predseda: - požiadal o súhlas na krátku prestávku v rokovaní.  

 

 

13. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR na Úrade TSK - 
rekonštrukcie, opravy a údržba mostných objektov na cestách 

II. a III. triedy.          

        Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy  

 

 Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 p. predseda: - kontrola bola na každom VUC, nedopadli dobre, 

financií na opravu mostov nie je dostatok. Kontrola bola    

na SC TSK aj na úrade. Na základe zistení sme prijali 

opatrenia.  

        Mgr. Hladký: - v dňoch 16.12.2020-7.5.2021 bola vykonaná 

kontrola NKU za obdobie 2017-2019. Podľa zápisnice z kon-

troly je potrebné o výsledku informovať zastupiteľstvo. 

Opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov boli prijaté 

v 3 oblastiach – investovanie do mostných objektov, posil-

nenie personálnych kapacít na SC TSK a zosúladenie evidencie 

mostných objektov. 

Mgr. Ďureje, PhD.: - spýtal sa v akej kategórii je most 

Nedožery-Brezany. Požiadal nazdieľať mailom cestnú data-

banku, aj k rekonštrukcii ciest. Systém hospodárenia 

s mostami bol vyhodnotený ako neúčinný, nie kvôli finan- 

ciám ale prioritám. V roku 2020 sme prechádzali opravu mosta 

v Nitrianskom Rudne, ktorý opravila obec, ale neinvestujeme 

tam kde niečo horí. V roku 2022 sme vyčlenili najviac kapi-

tálových prostriedkov pre SC TSK, ale nemáme koncepciu opráv 

mostov do budúceho obdobia. Spýtal sa, či už máme dokument, 

ktoré mosty ideme opravovať. V roku 2013 poslanci 

poukazovali, že most v Opatovciach nad Nitrou treba opraviť, 

vtedy bol v kategórii 5.. Stav mostných objektov sa stále 

zhoršuje. Kontrola na mostoch sa nevykonáva, z plánova-
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ných 2550 bolo vykonaných len 68%. Hlavných prehliadok 

mostov nebolo vykonaných 201. Na záver požiadal: 

- o cestnú databanku – v priebehu týždňa,  
- v akej kategórii je most v Nedožery-Brezanoch a v Chochol-
nej-Velčiciach,  

a vyjadrenie p. Karkuša, či investujeme na úseku ciest tam, 

kde je to najviac potrebné.  

p. predseda: - most Chocholná-Velčice bol v poslednom stupni 

pred zatvorením, staviame nový smerom na Drietomu, Nedožery-

Brezany - doplní p. Karkuš. Nie vždy platí, že čím viac dáme 

do opravy mostov, tým viac ich urobíme. Záleží v akom stave 

most je, aké má parametre, ... Hlavné prehliadky sa neuro-

bili hlavne v okrese PD, čo vysvetlí p. Karkuš. Posilnili 

sme SC TSK aj finančne (1,6 mil. na mosty budúci rok). Verí, 

že aj vláda zareaguje na základe kontrol NKU, aby sme mohli 

čerpať prostriedky z eurofondov aj na mosty. Správu ciest 

TSK sme posilnili aj personálne (1 vedúci na evidenciu 

mostov a komunikovanie s MD SR a cestnou a mostnou databan-

kou a 3 mostné čaty v PB, PD a v TN, t.j. 3x5 nových pozícií 

údržby mostných objektov), a v rámci projektu rekvalifikácie 

s HN baňami a mestami sme požiadali tútorov ponúknuť pozície 

aj zamestnancom baní. Niektoré mosty ako vyvolané investície 

po rekonštrukcii železníc nie sú doteraz vysporiadané so ŽSR 

(Milochov). Tu vznikol nesúlad v evidencii mostných objek-

tov. Ku koncepcii opráv mostov bola zadaná úloha SC TSK, aby 

na 648 mostov pripravili harmonogram, ktoré vieme opraviť my 

interne a ktoré externe, koľko bolo investované, koľko bude 

stáť oprava, v decembri budeme na SC TSK o tom rokovať.  

U hlavných prehliadok bol personálny problém v Prievidzi.  

Projektuje sa most v Opatovciach, Nedožery-Brezany sa začne 

s rekonštrukciou, robia sa prípravné práce, podrobnosti po-

vedia kolegovia. Požiadal sprístupniť cesty a mosty v data-

banke pre p. poslanca Ďureje.  

Ing. Karkuš: – most Nedožery-Brezany je v 5. stupni, nespĺňa 

kapacitné možnosti.  

JUDr. Ing. Stopka, PhD., predseda K-dopravy: - veľmi poďako-

val za ústretovosť k navýšeniu počtu zamestnancov na SC TSK, 

pre skvalitnenie práce. Most Nedožery-Brezany je v katas-

trofálnom stave, je to odbočka z hlavnej cesty I/64, sanitky 

chodia cez most do bojnickej nemocnice, je potrebná 

rekonštrukcia. Na opravy mostov by sme potrebovali aj 100 

mil. eur, čo je problém všetkých krajov, u nás zatiaľ 

nepadajú, vďaka prístupu SC TSK. K oprave mostov sa často 

viaže aj prekládka sietí a majetkové vysporiadanie.  

p. predseda: - v Opatovciach treba most nielen opraviť, ale 

aj zlepšiť plynulosť premávky cez most. Potrebujeme získať 

spomínaných 16 ľudí.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 28: 28-ZA, 7-NEHLA-        

    SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.  

    2021 prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e  Informáciu 

    o výsledku kontroly NKÚ na Úrade TSK – rekonštrukcie, opra- 

    vy a údržba mostných objektov na cestách II. a III. triedy  
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    a prijaté opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov. 

    K uvedenému bolo prijaté    

 

     U z n e s e n i e  číslo 766/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

          tejto zápisnice).  

 

p. predseda: - o prerokovaní budeme informovať aj predsedu 

NKU. 

  

 

14. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďova-
teľskej pôsobnosti TSK.         

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  
   pri Strednej odbornej škole obchodu a služieb, Piešťanská 

   2262/80, Nové Mesto nad Váhom, so sídlom Piešťanská  

   2262/80, 915 01 Nové Mesto nad Váhom.      

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   p. predseda: - ide o nomináciu po skončení 5-ročného  

   funkčného obdobia a po úmrtí člena rady.  

   Ing. Hančin, PhD.: - vzhľadom na úmrtie doc. Ing. Budaja,  

   CSc. predložil po odporúčaní Komisie školstva návrh  

   na delegovanie zástupcov TSK a zmenu nominanta stavovskej  

   organizácie.  

   p. predseda: - požiadal hlasovať jedným hlasovaním k bo-  

   dom a) a b).  

 

            Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

       29, k bodom a) a b): 29-ZA, 6-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

       TSK na svojom zasadnutí dňa 22. 11. 2021 prerokovalo a  

       d e l e g o v a l o  Mgr. Dušana BUBLAVÉHO, JUDr. Vladi- 

       míra FRAŇA, LL.M., Ing. Jozefa TRSTENSKÉHO a  Ing. Martina 

       HOŠTÁKA, PhD. - do Rady školy pri SOŠ obchodu a služieb, 

       Nové Mesto nad Váhom, na ďalšie funkčné obdobie.  

       K uvedenému bolo prijaté    

 

     U z n e s e n i e  číslo 767/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

          tejto zápisnice).  

 

14. 

    b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  

pri Strednej priemyselnej škole stavebnej Emila Belluša,  

Staničná 4, Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 

Trenčín.           

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Hančin, PhD.: - nakoľko 15.11.2021 skončí funkčné 

    obdobie Rady školy pri SPŠ staveb. Trenčín, predložil     

po odporúčaní Komisie školstva návrh na delegovanie zás-

tupcov - Ing. Juraja MALÁŇA, Ing. Miloša MIČEGU, Bc. 
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Tomáša VAŇA a Ing. Martina HOŠTÁKA, PhD. - do Rady školy 

pri SPŠ stavebnej Emila Belluša, Trenčín, na ďalšie 

funkčné obdobie.  

 

            Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

       29, k bodom a) a b): 29-ZA, 6-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

       TSK na svojom zasadnutí dňa 22. 11. 2021 prerokovalo         

       a  d e l e g o v a l o  zástupcov do Rady školy pri SOŠ  

       obchodu a služieb, Nové Mesto nad Váhom, na ďalšie  

       funkčné obdobie, podľa predloženého návrhu. K uvedenému  

       bolo prijaté    

 

     U z n e s e n i e  číslo 768/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

 

15. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samosprávneho kraja   
za rok 2021.           

Predkladal: Ing. Richard Takáč-predseda Komisie pre udeľovanie Ceny TSK 

 

 Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Takáč: - podľa Štatútu TSK sa návrhy na ocenenie pred- 

kladajú do konca septembra kalendárneho roka. Udelenie Ceny 

TSK schvaľuje Zastupiteľstvo TSK na základe odporučenia 

Komisie pre udeľovanie Ceny TSK. Do konca septembra 2021 

bolo prijatých 26 návrhov na ocenenie - pre 4 kolektívy a 22 

jednotlivcov. Komisia odporučila udeliť Cenu TSK 2 nominova-

ným – p. Ivane Markovej, za udržiavanie a šírenie tradičných 

remesiel a neúnavnú prácu v oblasti uchovávania kultúrneho 

dedičstva pre ďalšie generácie (návrh predložil primátor 

mesta Brezová p. Bradlom p. Ciran), a Kongregácii sestier de 

Notre Dame - za nezištnú, obetavú a prínosnú prácu s mlá-

dežou a formovanie  hodnotovo i osobnostne vyzretej spoloč-

nosti v rámci Trenčianskeho kraja (návrh predložil p. 

Trstenský a p. Bielik).  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 30: 32-ZA, 3-NEHLA-

SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22. 

novembra 2021 prerokovalo a  s ch v á l i l o  udelenie Ceny 

TSK za rok 2021 - Ivane MARKOVEJ a Kongregácii školských 

sestier de Notre Dame, v zmysle predloženého návrhu.  

K uvedenému bolo prijaté    

 

     U z n e s e n i e  číslo 769/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

 

16. Návrh na poskytnutie finančného príspevku Mestu Trenčín  
v súvislosti s kandidatúrou na Európske hlavné mesto kultúry  

    2026.             

    Predkladala: PhDr. Eva Frývaldská-výk.riad.KOCR Trenčín región 
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 Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 p. predseda: - celú kandidatúru doteraz financovalo krajské  

 mesto, ide o príspevok TSK v súvislosti s návštevou hodno- 

 tiacej komisie.  

    PhDr. Frývaldská: – financie budú poskytnuté na záverečnú 

fázu kandidatúry mesta Trenčín, 7.12. príde odborná zahra-

ničná porota a bude potrebné financovať výdavky spojené      

s ich návštevou, 9.12. budeme obhajovať kandidatúru na MK SR 

a 10.12. sa dozvieme, či mesto získa prestížny titul.  

     

         Na základe výsledku hlasovania č. 31: 31-ZA, 4-NEHLA-

SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 

prerokovalo a  s ch v á l i l o  poskytnutie finančného 

príspevku pre Mesto Trenčín, na výdavky vynaložené na jeho 

kandidatúru za EHMK pre rok 2026, a zároveň  p o v e –    

r i l o predsedu TSK - zabezpečiť finančné krytie na pos-

kytnutie finančného príspevku, v rámci jeho kompetencií. 

    K uvedenému bolo prijaté    

 

     U z n e s e n i e  číslo 770/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

    p. predseda: - veríme, že finančná pomoc pomôže, do programu 

budú zapojené viaceré mestá aj zahraničný región Zlín. 

 

 

17. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych          

a investičných fondov.         

Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg.rozvoja 

a) Návrh na schválenie spolufinancovania projektu s názvom 
„Podpora partnerstva a dialógu v oblasti participatívnej 

tvorby verejných politík II".        

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

       p. predseda: - požiadal o stručné predloženie rozsiahleho     

       bodu viacerých materiálov – 9 ciest, 3 cyklotrasy, 3  

       cesty a 6 React. Požiadal poslancov o jedno spoločné     

       hlasovanie k bodu 17.   

       Ing. Lamačková: – v prvom bode je partnerom projektu TSK 

       Úrad splnomocnenca vlády pre rozvoj občianskej spoloč- 

       nosti, v rámci ktorého sa na 6 VUC vytvoria po 3 pracovné 

       miesta k podpore zavádzania participácie v prostredí VUC. 

            Predniesla zoznam investičných projektov predložených  

       v rámci výziev IROP. V oblasti dopravy ide o 9 žiadostí  

       o NFP na rekonštrukcie 10 úsekov ciest, je to posledná  

       výzva na projekty rekonštrukcie ciest, do budúcna budú  

       zdroje obmedzené. Ďalší balík sú 3 cyklotrasy k výzve  

       na dodatočné zdroje REACT-EU (Ladce-PU, TN-Dubnica n.V.  

       priem.park, PE-Chalmová-Bystričany). 

       Tretí balík sú projekty modernizácie odborného vzdelá- 

       vania pre 3 školy, rovnako posledná výzva z IROP.  
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       Posledný balík sú projekty 6 OvZP v oblasti kultúry,  

       z dodatočných zdrojov REACT-EU.  

       Všetky projekty budú v prípade schválenia zapracované  

       do rozpočtu TSK a musia byť ukončené do konca roka 2023. 

       p. predseda: - poďakoval všetkým za prípravu projektov,  

       máme najviac pripravených projektov, chceme pomôcť štátu  

       vyčerpať IROP, aby sme nemuseli vracať peniaze.  

Ing. Bagin: - ocenil prístup vedenia TSK a p. predsedu, 

zahlasuje za každý projekt, poďakoval aj p. Lamačkovej 

a Odboru RR za trpezlivosť a ľudský prístup. Spomenul 

prípad, kde máme zložité predpisy na eurofondy, zriadilo 

sa samostatné ministerstvo - v r. 2017 podal projekt    

na obnovu technického zariadenia školy a doteraz to nie 

je dokončené, nebyť vášho prístupu a firiem, ktoré išli 

do rizika. Medzitým sa ceny zvýšili a firmy chceli odstú-

piť od zmluvy kvôli cenovej politike. Verí, že projekt 

SPŠ bude úspešný a 2 CNC stroje budú dodatočne dodané. 

Učili sme na strojoch z 50. rokov na všetkých odborných 

školách. Požiadal poslancov NR SR, aby apelovali na p. 

ministerku o zjednodušenie legislatívy a pomôcť, keď pe-

niaze na to sú. Veľmi poďakoval p. Lamačkovej za osobitný  

prístup.  

p. predseda: – zadefinované stroje sa už nevyrábajú.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - hovoríme o europrojektoch, 

minule sme hovorili o téme Kultúrno-inovačného centra 

v Partizánskom. Naším partnerským regiónom je Zlínsky 

kraj a 14.12. by malo byť spoločné rokovanie na TSK, 

pracujeme na projekte pre získanie zdrojov na vybudovanie 

KIC Baťovany v Partizánskom. Máme skúsenosti s vedením 

zlínskej samosprávy – mesta aj hejtmana, ktorý bude 

prítomný, a chceme nastaviť túto prioritu pre budúce 

volebné obdobie Z TSK v spolupráci s mestom Partizánske   

a Zlín. Poďakoval p. Lamačkovej za predložený materiál. 

Cesta Veľké Uherce-Skýcov je v procese hodnotenia už 

dlho, ak kontrola VO dopadne dobre, budúci rok by sa 

začala realizovať. Pán predseda dal záväzok občanom      

na začiatku volebného obdobia, je to aj záväzok nás 

poslancov, cesta je spojnicou dvoch krajov.   

p. predseda: - jeden úsek je od júla na kontrole UVO, 

druhý je tiež vysúťažený, 9 úsekov je rozpracovaných 

a obstaráva sa, alebo finalizuje. Požiadal hlasovať 

spoločne o predložených projektoch. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a        

s ch v á l i l o  zabezpečenie realizácie aktivít projektu 

s názvom „Podpora partnerstva a dialógu v oblasti partici-

patívnej tvorby verejných politík II.“ za TSK, predložený 

Úradom splnomocnenca vlády SR pre rozvoj občianskej spoloč-

nosti a zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinan-

covanie realizovaného projektu vo výške 5% z celkových 

oprávnených výdavkov, k čomu bolo prijaté  
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         U z n e s e n i e  číslo 771/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

p. predseda: - poďakoval za schválenie celého bodu 17., 

je to tým, že dobre funguje projektové riadenie, ktoré 

sme zaviedli v roku 2014, projektová rada funguje 

a projekty bežia.   

 

17. 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké Uherce - Skýcov -   

1. etapa.           

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a        

s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké 

Uherce – Skýcov – 1. etapa“, zabezpečenie realizácie a fi-

nančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 772/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké Uherce - Skýcov -    

4. etapa.           

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a        

s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké 

Uherce – Skýcov – 4. etapa“, zabezpečenie realizácie a fi-

nančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 773/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 
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17. 

 d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/516 Trenčianska Teplá - 

Dežerice, 4. ETAPA.        

  

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo        

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/516 Tren-

čianska Teplá – Dežerice, 4. ETAPA“, zabezpečenie realizá-

cie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie reali-

zovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 774/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

e) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/516 Trenčianska Teplá - 

Dežerice, 6. ETAPA.         

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo 

TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo        

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/516 Tren-

čianska Teplá – Dežerice, 6. ETAPA“, zabezpečenie realizá-

cie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie reali-

zovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 775/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

f) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/517 Považská Bystrica (most 

Orlové) - Domaniža - ETAPA č. 3 a 4.      

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a  s ch v á-  
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l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie 

projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/517 Považská Bystrica 

(most Orlové) – Domaniža – ETAPA č. 3 a 4“, zabezpečenie 

realizácie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 776/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

g) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, III. etapa.         

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a  s ch v á- 

l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie 

projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad 

Váhom – Myjava, III. etapa“, zabezpečenie realizácie 

a finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizova-

ného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 777/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

h) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, IV. etapa.         

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a  s ch v á- 

l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie 

projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad 

Váhom – Myjava, IV. etapa“, zabezpečenie realizácie 

a finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizova-

ného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 778/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 
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17. 

i) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 - 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, V. etapa.          

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a   

s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové 

Mesto nad Váhom – Myjava, V. etapa“, zabezpečenie reali-

zácie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 779/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

j) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020 – 

Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, VI. etapa.         

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové 

Mesto nad Váhom – Myjava, VI. etapa“, zabezpečenie reali-

zácie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 780/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

k) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020        

s názvom „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v TSK" - 

časť 5: úsek Ladce - Púchov.       

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  
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a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry 

v TSK“ - časť 5: úsek Ladce – Púchov, zabezpečenie reali-

zácie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie rea- 

lizovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 781/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

l) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 - 2020        

s názvom "Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v TSK" - 

časť 3: úsek Trenčín – Dubnica nad Váhom, priemyselný 

park.            

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo a 

s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu "Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry 

v TSK" - časť 3: úsek Trenčín – Dubnica nad Váhom,  

priemyselný park, zabezpečenie realizácie a finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu, 

k čomu bolo prijaté  

    

      U z n e s e n i e  číslo 782/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

m) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014 – 2020        

s názvom „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry na hornej 

Nitre“: úsek Partizánske – Zemianske Kostoľany.    

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry 

na hornej Nitre“: úsek Partizánske – Zemianske Kostoľany, 

zabezpečenie realizácie a finančných prostriedkov na spolu-

financovanie realizovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

 

         U z n e s e n i e  číslo 783/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 
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17. 

n) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020          

s názvom „Moderné odborné vzdelávanie v gumárenskom 

priemysle SŠ Púchov" (Spojená škola, I. Krasku 491,     

020 32 Púchov).          

 

  Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Moderné odborné vzdelávanie v gumá-

renskom priemysle SŠ Púchov“, zabezpečenie realizácie 

a finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizova-

ného projektu, k čomu bolo prijaté  

 

         U z n e s e n i e  číslo 784/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

o) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom 

„Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ Považská 

Bystrica" (Stredná odborná škola, Ul. slovenských 

partizánov 1129/49, 017 01 Považská Bystrica).     

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Modernizácia odborného vzdelávania   

v SOŠ Považská Bystrica“, zabezpečenie realizácie a finan-

čných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu, k čomu bolo prijaté  

 

         U z n e s e n i e  číslo 785/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 
 

17. 

p) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom 

„Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ strojníckej 

Bánovce nad Bebravou" (Stredná odborná škola strojnícka, 

Partizánska cesta 76, 957 01 Bánovce nad Bebravou).   

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Modernizácia odborného vzdelávania   

v SOŠ strojníckej Bánovce nad Bebravou“, zabezpečenie 

realizácie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu, k čomu bolo prijaté  

 

         U z n e s e n i e  číslo 786/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

q) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Uchovávanie a šírenie 

živého dedičstva prostredníctvom digitálnych technológií" 

(Centrum tradičnej kultúry v Myjave).      

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Uchovávanie a šírenie živého dedičstva 

prostredníctvom digitálnych technológií", ktorého predkla-

dateľom je CTK v Myjave, Myjava, zabezpečenie realizácie 

a finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizova-

ného projektu, k čomu bolo prijaté  

 

         U z n e s e n i e  číslo 787/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

r) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Modernizácia Galérie 

Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne".     

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Modernizácia Galérie Miloša Alexandra 

Bazovského v Trenčíne", ktorého predkladateľom je Galéria 

M. A. Bazovského v Trenčíne, Trenčín, zabezpečenie reali-

zácie a finančných prostriedkov na spolufinancovanie reali-

zovaného projektu, k čomu bolo prijaté  
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         U z n e s e n i e  číslo 788/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

s) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom "Implementácia inova-

tívnych a bezpečnostných prvkov v procese prezentácie 

muzeálií" (Hornonitrianske múzeum v Prievidzi).    

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Implementácia inovatívnych a bezpeč-

nostných prvkov v procese prezentácie muzeálií", ktorého 

predkladateľom je Hornonitrianske múzeum v Prievidzi, 

Prievidza, zabezpečenie realizácie a finančných prostriedkov 

na spolufinancovanie realizovaného projektu, k čomu bolo 

prijaté  
 

         U z n e s e n i e  číslo 789/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

t) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Rekonštrukcia poly-

funkčnej sály a priľahlých priestorov RKC v Prievidzi".  

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Rekonštrukcia polyfunkčnej sály a pri-

ľahlých priestorov RKC v Prievidzi", ktorého predkladateľom 

je RKC v Prievidzi, Prievidza, zabezpečenie realizácie 

a finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu, k čomu bolo prijaté  
 

         U z n e s e n i e  číslo 790/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 
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17. 

u) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom „Multimediálna 

miestnosť na Trenčianskom hrade".      

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Multimediálna miestnosť na Trenčian-

skom hrade", ktorého predkladateľom je Trenčianske múzeum  

v Trenčíne, Trenčín, zabezpečenie realizácie a finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu, 

k čomu bolo prijaté  
 

         U z n e s e n i e  číslo 791/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

17. 

v) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionál-

neho operačného programu s názvom "Modernizácia Verejnej 

knižnice Michala Rešetku v Trenčíne".      

             

       Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

    

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 

32 k bodom a)-v): 30-ZA, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK 

na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 prerokovalo 

a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Modernizácia Verejnej knižnice Micha-

la Rešetku v Trenčíne", ktorého predkladateľom je VKMR  

v Trenčíne, Trenčín, zabezpečenie realizácie a finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu, 

k čomu bolo prijaté  
 

         U z n e s e n i e  číslo 792/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

 

18. Návrh na vyradenie majetku evidovaného na účte 042 – 
obstaranie dlhodobého majetku evidovaného v správe OvZP TSK 

Správa ciest TSK ako zmarené investície a následne vyradenie 

z účtov evidencie.          

Predkladala: Ing. Beáta Tichá–pover.riad.Odb.investícií,ŽP a VP 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  
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Ing. Tichá: - predložila návrh na schválenie vyradenia ma-

jetku evidovaného na účte 042 – obstaranie dlhodobého majet-

ku, v správe Správy ciest TSK, ako zmarené investície a ná-

sledne vyradenie z účtov evidencie.  Ide o majetok evidovaný 

od roku 1992-2013, dôvodom je jeho neaktuálnosť a nevyuži-

teľnosť zmenou technologických postupov, predpisov, noriem, 

materiálov a dimenzií stavebných prác. Materiál bol preroko-

vaný na komisiách a Rade predsedov komisií, bez pripomienok.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 33: 27-ZA, 7-NEHLASO-

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 

prerokovalo a  s ch v á l i l o  vyradenie majetku evidovaného 

na účte 042 - obstaranie dlhodobého majetku evidovaného       

v správe OvZP TSK: Správy ciest TSK ako zmarené investície, 

podľa tabuľky č. 1. K uvedenému bolo prijaté  
 

         U z n e s e n i e  číslo 793/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

 

19. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho 
samosprávneho kraja na I. polrok 2022.      

Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

    p. predseda: - v I. polroku 2022 sú plánované 3 zastupiteľ- 

    stvá – 31.01.2022, 21.03.2022 a 02.05.2022. V máji bude  

    predložená zmena rozpočtu, preto je zasadnutie začiatkom  

    mesiaca. Zohľadnili sme aj prázdniny a sviatky, prvé zasad- 

    nutie v novom roku bude 31.1.2022, Rada predsedov komisií sa  

    zíde 17.1.2022 a komisie budú zasadať 10. a 12.1.2022. 

     

    Na základe výsledku hlasovania č. 34: 30-ZA, 3-NEHLASO-

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 22.11.2021 

prerokovalo a  s ch v á l i l o  Plán činnosti zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK na I. polrok 2022, v prijatom 

 

         U z n e s e n í  číslo 794/2021 

(obsah uznesenia viď príloha                             

       tejto zápisnice). 

 

 

20. Diskusia – Rôzne.          

 

Ing. Žiak: – požiadal na základe žiadosti Obchodného centra 

Korzo v Prievidzi, ktoré ponúklo zdarma priestory na očko-

vacie centrum. Očkovacie centrá sú aj v iných obchodných 

centrách, sú žiadosti o 3. dávku, je zvýšený záujem aj      

o prvú dávku vakcíny, požiadal prehodnotiť kladné stanovisko 

pre zriadenie očkovacieho miesta.   

    p. predseda: – prejdeme to s p. Štefíkovou, teraz je v našom 

kraji 11 očkovacích miest (nemocnice a polikliniky), v 10 sa 
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netreba vopred prihlasovať. Chceme urobiť v našich 

nemocniciach mobilné očkovacie jednotky, zajtra o 8.00 h 

máme k tomu poradu, p. Štefíková bude online.  

    MUDr. Oulehle: – bol sa očkovať vo štvrtok v NsP Bojnice,  

    v tom čase prišlo niekoľko ľudí, ktorí sa chceli očkovať bez  

    registrácie, ale boli odmietnutí. Bolo by dobre dať im  

    priestor, keď majú záujem. Neregistrovaných očkovali len  

    dopoludnia. 

 p. predseda: – prejdeme si to zajtra s riaditeľom nemocnice. 

 doc. PaedDr. Božik, PhD.: – reagoval na kolegov poslancov  

 k podpore očkovania. Tiež dostal otázky, či je možné znovu 

 otvoriť vakcinačné centrum v Prievidzi, ktoré využívali aj  

 občania okresu Partizánske, alebo niečo podobné. Korektne sa    

 obraciame na občanov, aby tí ktorí váhajú, sa dali zaočko- 

 vať, nakoľko úmrtia pribúdajú v kategorii 65+, a aby TSK 

 urobilo pre záujemcov možnosti zaočkovania. Poďakoval poslan- 

 com NR SR, ktorí v parlamente podporili zachovanie nemocníc   

v Partizánskom a Myjave, reforma prešla do II. čítania. 

Osobne rokoval s p. ministrom Lengvarským a pozval ho do 

Partizánskeho. 50 tis. eur na prilákanie lekárov do kraja 

nebude potrebné, nakoľko p. minister povedal, že idú  

získavať študentov, budúcich lekárov z ukrajinského Charkova, 

aby 4. a 5. ročník vykonávali na Slovensku a zostali u nás. 

Na rokovaní boli prítomní aj primátori iných miest SR, bolo 

dlhotrvajúce, obhajoval nemocnicu Partizánske aj Myjavu. 

Nemocnice sa rušiť nejdú, ale budú preklasifikované a nebudú 

také ako dnes. Lekárov je tu málo a pod gesciou MZ SR ideme 

získavať lekárov z Ukrajiny. Lekári z Nemecka idú do Dánska.  

Bol by veľmi rád, aby sme pokračovali v zápase za zachovanie 

5 všeobecných nemocníc. Ak Česi majú 156 všeobecných nemoc-

níc, t.j. 1 na 68 tis. obyvateľov, tak v našom kraji bude 1 

nemocnica na 200 tis. obyvateľov, česká vláda dáva do sys-

tému zdravotníctva 18 mlr., u nás je to sotva 7. V pracovnej 

skupine zdravotníctva v rámci ZMOS komunikujeme s primá-

tormi, pán minister prisľúbil návštevu Partizánskeho. 

Viacerí sa obávame, že komunitná nemocnica bude znamenať 

zánik min. polovice oddelení, čím sa zníži dostupnosť 

zdravotnej starostlivosti. Ak vláda prijala dokument, ktorým 

bude rezort zdravotníctva získavať lekárov na Ukrajine, už 

nebude potrebné, aby to robil aj náš kraj.  

Aj p. Randziaková pri petícii k podpore zachovania nemocnice 

v Partizánskom povedala, že sú spokojní s ukrajinským 

lekárom v obci, a my môžeme využiť 50 tis. v kraji inak, čo 

je dobrá správa zo stretnutia. Nepodarilo sa nám presvedčiť 

p. ministra, že z funkčných nemocníc robiť komunitné nie je 

dobré pre regióny.  

p. predseda: - k reforme, stratifikácii či optimalizácii – 

vystúpil počas I. čítania a uviedol argumenty, že naše 

zastupiteľstvo odmietlo tento zákon. Tlmočil aj názor SK 8,  

že treba posilniť lekárov v ambulantnom sektore - 

všeobecných aj špecializovaných. V Pláne obnovy sa ráta 

s náborovým príspevkom pre lekára v ambulancii 60 tis. eur, 

ale v tejto dobe nie je vhodný čas na rušenie nemocníc. 
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Položil tiež otázku a zatiaľ bez odpovede, či aj dáka iná 

krajina v období covidu rieši definovanie novej siete nemoc-

níc. Tento rok odišlo 1300 sestier, optimalizácia tiež môže 

pohnúť s personálom nemocníc. V parlamente preto nehlasoval 

za optimalizáciu siete (spolu s p. Takáčom), je za posilne-

nie ambulantného sektora a potom riešiť poskytovanie ústav-

nej zdravotnej starostlivosti. V II. čítaní sa tiež budeme 

vyjadrovať.  

Ing. Žiak: - poďakoval p. Božikovi za podporu iniciatívy 

očkovania, ktorý ochorenie skúsil, aby ľudia neváhali a dali 

sa očkovať.  

doc. MUDr. Šramková, PhD., MBA: – k pozvaniu ukrajinských 

lekárov si treba dať pozor, oni nemajú lekárske fakulty, má 

skúsenosť, že sami odišli, nemajú vzdelanie ako u nás. 

Navrhla pozvať ich doštudovať u nás, aby si ho doplnili, 

a neboli sme časom sklamaní.  

p. predseda: - 4. a 5. ročník tu doštudujú.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: – reagoval na p. Šramkovú, lekárov 

máme málo a pre Ukrajinu sme zaujímavý trh, dôležité je, že 

to nemusí platiť TSK. Preto chce MZ SR tretiakov, aby tu 

doštudovali.  

Ing. Trstenský: - z ekonomického hľadiska sa spýtal, prečo 

nemôžme na Slovensku prijať každý rok aspoň 200 študentov   

na naše lekárske fakulty. Počet detí, ktoré študujú v ČR je 

iste vyšší ako 200. Lekár, ktorý bude 6 rokov študovať, bude 

až po 10-12 rokoch môcť samostatne vykonávať činnosť.  

Je dobré, že chceme povolať lekárov z Ukrajiny, ale to náš 

problém dlhodobo nevyrieši. Prečo na fakultách nevedia 

zabezpečiť dostatok miest pre štúdium, keď podľa štatistík 

naše zdravotníctvo časom skolabuje. Aj v Novom Meste sú 

lekári a sestry z Ukrajiny, ale to nie je cesta, treba si  

vychovať vlastných lekárov z našich študentov, aby zostali 

pracovať kde sa narodili a vytvoriť im podmienky. Treba 

motivovať našich študentov a vytvoriť lepšie podmienky aj 

našim lekárom.  

MUDr. Daňo: - poďakoval za slová p. primátorovi, ale 

upozornil, že 50% študentov v Martine je zahraničných        

a po promóciách odchádzajú.  

 

Mgr. Ďureje, PhD.: – téma zdravotníctva je jedna z najdôle-

žitejších. V novembri 2021 mal zasadať dozorný orgán NsP 

Bojnice, ale nezasadal, posledné zasadnutie bolo 23.6. 2020.  

V dozornej rade sú 3 poslanci, boli zvolané 2. stretnutia 

dozorného orgánu-na 6.10.2020, k čomu sa vyjadril len 1 člen 

a dozorná rada sa zrušila. Ďalší termín bol 9.9.2021, ale 

tiež bol zrušený, nakoľko 1 člen potvrdil účasť, 1 sa ospra-

vedlnil a 1 sa neozval. Požiadal p. Takáča a p. Porubcovú   

o písomnú informáciu, či sa ospravedlnili v roku 2020 a dali 

vedieť v septembri 2021, že nebudú prítomní. Ak sa rok a pol 

nevie dozorný orgán stretnúť, bolo by dobré sa pozrieť      

na dozornú radu ako takú a prejde si s p. predsedom ako 

sfunkčniť dozorný orgán. Zmeny v zdravotníctve prídu a treba 

sa v nemocnici na ne pripraviť.  
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 p. predseda: – zajtra to preverí u p. Štefíkovej.  

 Ing. Žiak: – nevie si predstaviť, aby doniesli potvrdenie, 

že tam neboli, je to ich vec. 

 MUDr. Steiner, MPH: - dozorné rady nefungovali v nemocnici 

viac ako 2 roky, nakoľko došlo ku zmenám predsedov dozorných 

rád, ktorí majú právo ich zvolávať. U nás nebol minister-

stvom menovaný predseda 2 roky, to isté aj v Prievidzi. Rok 

2020 bol covidový, stretnutia sa nekonali.   

 p. predseda: - iste to ovplyvnil aj covid. 

 RNDr. Beňová: – ako členka dozornej rady vždy potvrdila 

účasť, p. Verešová bola predseda, zvolávala stretnutia       

a zatiaľ sme nedostali pozvánku, iba na september, ktoré sa 

nekonalo.  

 Mgr. Ďureje, PhD.: – v dozornej rade NsP Bojnice predsedkyňa 

bola, poďakoval p. Beňovej, je slušné na otázku odpovedať. 

 Jeden z poslancov nereagoval na zvolávanie dozornej rady, 

ale 9.9.2021 nebola taka situácia, aby dozorný orgán NsP 

nemohol zasadnúť, jeden člen sa vôbec nevyjadril. Počká si    

na stanoviská, čo bolo dôvodom neúčasti na dozornej rade       

a prejdeme si to s p. predsedom. Dá sa to riešiť aj mailom, 

videokonferenciou, ale niekto nereagoval na zvolanie dozor-

ného orgánu, čo je slušnosť.  

 

Mgr. Bublavý: - pripomenul vystúpenie ministra financií, 

ktorý minulý týždeň predniesol daňovú revolúciu, ktorá sa 

týka náš všetkých. Ak samosprávam niekto vezme 200 mil. 

z podielových daní, máme problémy na školách, škôlkach ako 

zaplatiť faktúry pre navyšovanie cien energií, musíme 

zostaviť vyrovnaný rozpočet, je to chaotické od našej vlády. 

Nemali by sme sa dať zatlačiť do kúta, v tejto covidovej 

kríze sa ťažko ľudia presviedčajú na očkovanie. Zomierajú 

tí, ktorí by sa dali zachrániť, už sú aj lieky, ktoré sa 

dajú použiť okrem vakcinácie. Apeloval na poslancov NR SR    

a p. Žiaka, aby obhajoval samosprávu a neprišli sme o 200 

mil. eur. - Vláda chce stavať nájomné byty, ktoré dlhodobo 

buduje len samospráva a starostovia majú problém zaplatiť 

pokuty, nakoľko sa spochybňujú obstarávania a výstavba, čo 

by mal štát podporovať pre mladé generácie, a za to odmeniť 

a nie dávať sankcie. Treba zvážiť politiku výstavby, aby 

štát budoval nájomné bývanie a podporoval výstavbu. Ceny 

stúpli a nevieme urobiť rozpočet pre budovanie ďalších 

bytov, čakáme na stanovisko ŠFRB, aby sme sa nedostali do 

situácie ako mesto Šaľa (najprv dostali pochvalu, že byty 

postavili a potom dostali pokutu vyše 300 tis.), nakoľko nám 

mladí odídu kvôli bývaniu. Prosí, aby p. Žiak urobil všetko 

pre to, aby obciam, mestám a VUC neboli brané podielové dane 

a štát nás netlačil vyrúbiť občanom vyššie dane, lebo ten 

rozdiel treba nájsť.  

p. predseda: – k pokutám pre samosprávy predkladal návrh      

zákona v NR SR p. Šimko, samosprávy mali byť oslobodené     

od pokút, ale neprešlo to. Je veľa samospráv, ktoré pokuty 

od UVO dostali.  

 



39 

 
 doc. PaedDr. Božik, PhD.: – hovorili sme o tom s p. Trsten-

ským, spolu sme stáli za bývalej vlády pred parlamentom, keď 

nášmu mestu boli zobraté peniaze a prikázali nám zvýšiť 

platy. Vtedy samosprávy protestovali a neboli vypočuté. Váži 

si postoj p. predsedu pri hlasovaní pred 3 rokmi. Návrh p. 

ministra financií berie mestu 600 tis. a kraju 7 mil.. Aj 

teraz chceme diskutovať s vládou, nakolko situácia je ešte 

horšia kvôli covidu, máme veľký modernizačný dlh v samo-

správach, v zdravotníctve, všade.  

 Ing. Žiak: – je to zatiaľ príprava a predstavenie plánu 

reformy, teraz bude prebiehať diskusia, ako poslanci sme 

mali diskusiu s p. ministrom financií. Predpokladá, že budú 

stretnutia so ZMOS aj Úniou miest. Nateraz by to neriešil.  

 Mgr. Bublavý: - keď bol v parlamente, nezabudol že je        

zo samosprávy, tak ako teraz p. župan. Kedysi bolo lepšie 

ako teraz, keď ceny idú hore. Je rád, že p. Žiak zareagoval 

a je pripravený sa tomu venovať viac. Poprosil o pomoc 

obciam, ktoré majú pokuty, aby sa politika výstavby 

nájomných bytov podporila bez obstarávaní, strop sa nedá 

prekročiť, je ťažko s firmou bytovku postaviť.  

 RNDr. Beňová: – bola by vďačná, ak by sa podarilo sfunkčniť  

dozorné orgány v nemocniciach, jednou z hlavných náplní je 

dohliadať na plnenie ozdravného plánu nemocnice.   

 p. predseda: – p. Štefíková oznámila, že pani Verešová už 

nie je predsedníčkou v dozornej rade, lebo sa stala 

predsedníčkou dozornej rady VšZP.  

 Ing. Trstenský: – reagoval na p. Bublavého. Čaká nás daňovo-

odvodová reforma, ktorú predstavil p. Matovič a z ktorej nám 

vyplýva viacej problémov. VUC nemá nič s miestnou samo-

správou, je rozpočtová organizácia štátu, nakoľko 92% 

príjmov VUC tvoria podielové dane a transfery na prenesený 

výkon štátnej správy + granty a prostriedky z európskych 

fondov, t.j. plne odkázaný na dobro NR SR, čo schváli 

v štátnom rozpočte. Primárny problém je to čo povedal p. 

Bublavý-starosta obce Častkovce, zamestnanci nebudú odvádzať 

peniaze do fondov, ale budú platiť väčšiu daň z príjmu.  

 Nakoľko jediným príjmom samosprávy pre podielové dane je daň 

z príjmu zo závislej činnosti a daň z príjmu FO, zrazu by 

mali narásť príjmy miestnej samosprávy o 50%. Ale v štátnom 

rozpočte a v poisťovniach budú chýbať peniaze, ktoré odvá-

dzali zamestnanci, t.j. p. minister zruší financovanie miest 

a obcí cez daň zo závislej činnosti a daň z príjmu FO, a daň 

z príjmu prerozdelí - zaplatí odvody do poisťovní a sám  

povie koľko dá miestnej samospráve, o čom rozhodne vláda SR. 

 Mesto Nové Mesto má príjmy podielových daní 8 mil., ak p. 

minister prerozdelí daň z príjmu po budúcej reforme tak, že  

mesto dostane 6 mil., 2 mil. si máme vybrať od občanov, t.j.  

mestá a obce budú prinútené ku zvýšeniu daní občanom, 

nakoľko musia schváliť vyrovnaný alebo prebytkový rozpočet, 

ak bude schodkový, môžu prísť do nútenej správy a štát bude 

spravovať rozpočty miest a obcí. Samospráva prestane byť 

samosprávna, lebo pri aplikácii daňovej reformy nebudeme 

schopní zostaviť vyrovnané rozpočty a peniaze odídu z po-
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dielových daní. Záver je ten, že daňovo odvodová reforma je 

nebezpečná tým, že neprechádza medzirezortným pripomienkovým 

konaním. Nikto nevie, ako ma reforma vyzerať. Našou snahou 

musí byť, aby sa komunikovalo so samosprávami a VUC. V roku 

1996 pri jeho nástupe do funkcie prebiehala už 4. rok  

diskusia o decentralizácii verejnej správy, ktorá bola 

zakončená v roku 2001, t.j. 10 rokov sme sa o nej bavili, až 

potom sa uzatvorila nedokonalá decentralizácia verejnej 

správy, ale teraz sa nikto s nami nebaví a tým je uvedená 

reforma pre samosprávy veľmi nebezpečná. Európska charta 

miestnych samospráv v § 8 pojednáva o ekonomickej samo-

statnosti miestnych samospráv. Reforma zničí samosprávy, 

ktoré prestanú byť samostatné a budú závislé od vlády. Občan 

má svoje garantované práva a môže sa stať, že malé obce 

nebudú mať peniaze. Preto RZMO stredného Považia požiadalo 

ZMOS o zvolanie mimoriadneho snemu, a tiež som požiadal p. 

Rybníčka, aby zasadla aj Únia miest, a ako samospráva musíme 

byť aktívni.  

p. predseda: - ak sa bude aktivizovať Únia miest a ZMOS, aj 

SK 8 bude musieť na to reagovať, nakoľko VUC je rozpočtová 

organizácia vlády a krajiny. Debata musí byť. Samosprávy sú 

roky poddimenzované a treba im zastabilizovať rozpočty.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: – v tomto roku máme 20. výročie 

VUC. Požiadal nepoužívať termín rozpočtová organizácia, lebo 

je nesprávny. Základné znaky samosprávy sú participácia 

a subsidiarita. V ČR dane z nehnuteľností nevyberá obec ani 

mesto, ale štát, čo je bežné v EU. Dnes majú obce hlavný 

príjem z daní z príjmu FO a dane z nehnuteľností sú symbo-

lické. Nie sme rozpočtová, ale samosprávna organizácia, 

volia nás občania a máme kompetencie dané štátom. Požiadal 

používať terminológiu, aby etimologicky zodpovedala 

skutočnosti.  

p. predseda: – bolo to myslené z pohľadu financovania.  

 Ing. Trstenský: - bol to príklad, ako financie zasahujú      

do života miestnych samospráv a VUC. Trvá na tom, že 

financovanie VUC má charakter rozpočtových organizácií, 

nakoľko o príjmoch rozhoduje štát. Z právneho hľadiska sme 

samosprávy kraj, poslanci sú volení občanmi, čo je prejav 

demokracie.  

 

 

21. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.     

 

p. predseda: - požiadal o písommné predloženie interpelácií.  

doc. MUDr. Šramková, PhD., MBA: – až dnes si pripravila inter-

peláciu k rozpočtu a čiastke Zdravotníctvo. V našej nemocnici 

nás zaujíma nové OAIM, o ktorom hovorila na stretnutiach 

k príprave rozpočtu. Kolegovia spomínajú vaše slová z jari 

minulého roka - v januári 2022 dokončíme centrálny príjem,    

za ktorý ďakujeme a začneme prípravné práce na OAIM, aby      

v lete začali práce naplno a v lete 2023 mohli strihať pásku. 

Projekt sme obnovili, ale peniaze nepostačujú ani na zaria-

denie centrálneho príjmu. K 50 tis. eur v rozpočte na podporu 
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nových lekárov uviedla, že lekári idú radšej tam, kde sú nové 

prístroje a postupy, mnohí idú na západ. Medicínske prístroje 

sme objednali za 1,6 mil., ktoré sme dostali od EU za náš 

vysoký obrat pacientov počas pandémie. Prístrojov je málo, 

potrebovali sme ich na jar. Spýtala sa, či peniaze neprepadnú, 

aby sme prístroje dostali. Odovzdá písomne 2 otázky, ako odpo-

vedať kolegom ohľadom nového ARO a medicínskych prístrojov. 

p. predseda: – keď sa odovzdá urgentný príjem na jar 2022, 

bude sa obstarávať ARO, na ktoré bola dopracovaná PD,        

na základe vašich požiadaviek, ku ktorej sa máte vyjadriť, 

potom sa bude riešiť stavebné povolenie.   

NsP Bojnice mala najväčší nárok podľa covidovej výzvy, 2 VO sú 

otvorené, vyhodnocujú sa a 3 sa dokončujú. Napíšeme vám 

presne, aby ste mohli informovať kolegov. Robí sa PD aj       

na kuchyňu s jedálňou, do 15.12. má byť stavebné povolenie.  

doc. MUDr. Šramková, PhD., MBA: - pred 2 týždňami sme s p. 

projektantkou dorobili všetko, bolo to konečné.  

p. predseda: – odpíšeme na jednu interpeláciu s 2 otázkami, 

požiadal zaslať písomne, stačí mailom p. Hájkovej alebo       

na predseda@tsk.sk.  

 

 

22. Záver.             

 

p. predseda: - na záver poďakoval za dnešné posledné rokovanie 

v tomto roku a prijatie dôležitých materiálov, potrebných pre 

fungovanie nášho kraja v budúcom roku. Pripomenul, že prvé 

zasadnutie v novom roku bude 31.1.2022, Rada predsedov sa zíde 

17.1.2022 a komisie budú zasadať 10. a 12.1.2022. 

     6. decembra o 9.00 h chceme ozdobiť veľký vianočný 

stromček vo vestibule úradu TSK. Na stôl ste dnes dostali 

kalendár a vianočnú ozdobu, vyrobenú žiakmi umeleckého odboru 

Výtvarného spracovania skla Spojenej školy Púchov a klienti 

CSS Kolonka vyrobili obal-krabičku. Aj takto vám chceme 

poďakovať za spoluprácu počas celého roka.  

Epidemiologická situácia neumožňuje pozvať vás na spoločnú 

čašu vína.  

Zaželal prítomným všetko najlepšie k blížiacim sa vianočným 

sviatkom, aby sa vám a vašim blízkym vyhýbali choroby a Covid 

zvlášť, a v rámci očkovania urobíme všetko čo sa dá, je to 

však na osobnom rozhodnutí ľudí, ale sme pripravení zabez-

pečiť vyššiu ochranu obyvateľstva ako doteraz.  

 

   Ing. Máčeková: - tiež popriala p. predsedovi a zamestnancom 

   úradu príjemné prežitie vianočných sviatkov aj v tejto  

   zložitej situácii, a poďakovala v mene všetkých poslancov  

   za prianie a darčeky všetkým, ktorí ich pripravili.  

   V sobotu, 27.11. sme plánovali urobiť slávnostné podujatie  

   k 100. výročiu narodenia A. Dubčeka. V súčasnej zložitej  

   situácii stále prerábame scenár, a budeme konzultovať  

   aktuálny stav s RUVZ. Na webovej stránke obce a TSK budú  

   informácie, či sa podujatie uskutoční a za akých podmienok.  
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   Zajtra oznámime, či by sa podujatie uskutočnilo, alebo nie.  

 

 

 

Trenčín,  3.12.2021 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK 

 

 
 

 I. overovateľ: MUDr. Ladislav PROCHÁZKA, v.r. 

         

II. overovateľ: Bc. Eduard FILO, v.r. 

 

 

                        

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, poverený riadením Úradu TSK, v.r.   
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